
 
 
Rondvraag over verdeling cultuursubsidies Commissie LCJ 12 maart 2014  

In het nieuwe programma Gelderland Cultuurprovincie is een andere manier van 
samenwerken geïntroduceerd namelijk het werken met partners. In april 2013 zijn partners 
aangewezen voor het nieuwe cultuurprogramma. In september 2013 is de eerste verdeling 
van cultuursubsidies bekend gemaakt. De tweede verdeling van de cultuursubsidies werd 
eind 2013 openbaar. Er zijn reacties gekomen naar aanleiding van de verdeling. Ook tijdens 
een debat op 3 maart in de Aalten (zie bijlage) kwamen vragen aan de orde die om snelle 
opheldering vragen.  

Uit de reacties blijkt dat meerdere organisaties niet op de hoogte waren van het eenmalig 
toegelaten kunnen worden als partner. Verder bestaat bij partners en niet-partners 
onduidelijkheid over wat het partnerschap inhoudt. Er is nog veel meer onduidelijk; de manier 
van aanleveren van aanvragen, de reden van afwijzing, het gehanteerde puntensysteem. 
Hieronder een aantal vragen. 

Vraag 1 Cultureel ondernemerschap en communicatie 

Het lijkt erop dat de provincie eenzijdig het ondernemerschap verwacht van het werkveld 
maar dat er ook nog enige verbetering nodig is van de zijde van de provincie. Wat gaat de 
gedeputeerde doen met deze signalen van onduidelijke communicatie?  

Vraag 2 Bezwaarschriften  

Hoeveel bezwaarschriften zijn er naar aanleiding van de verdelingen van de subsidies 
binnen gekomen. Wanneer worden deze behandeld en betrekt u de uitkomst van de 
bezwaarschriften ook bij het beleid?  

Vraag 3 Spreiding en toegankelijkheid 

Het resultaat van de eerste en tweede verdeling is dat de subsidies ongelijk zijn verdeeld 
over de provincie. Hierdoor is cultuur niet voor iedereen bereikbaar. Doordat toegankelijkheid 
voor mensen met een laag inkomen geen criterium is, blijkt er een verschraling op te treden 
in de culturele infrastructuur. Wat is de gedeputeerde van plan om het gegeven van deze 
verschraling te doen?  

Vraag 4 Continuïteit. 

Het is voorstelbaar dat door deze nieuwe manier van werken er fouten zijn gemaakt in de 
communicatie en procedure. Hierdoor bestaat de kans dat er projecten in acute nood komen. 
Wat is de gedeputeerde van plan om hieraan te doen?  
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